
Werkhoven, 06-06-2022

Geachte minister,

Ik ben Gert van Dijk geboren op 11 september 1957 op boerderij Kouwenhoven op het landgoed de 
Nienhof te Zeist.

Ontwerpregeling betreffende het komend 
seizoen niet openen van de jacht op konijnen (landelijk) en hazen (in Groningen, 
Limburg en Utrecht).

Ik ging op mijn 8ste jaar al mee als drijvertje met de jachtcombinatie.
De jacht bestond toen uit 250 hectaren.
 Dat is intussen aardig geslonken door infrastructuur, woningbouw en natuurgebieden.
De telling waar van uitgegaan  wordt is achterhaalt.
De telling die de vogelaars hebben gedaan lijkt mij niet reëel.
Niet de jagers hebben de stand van de hazen en konijnen naar beneden gehaald maar denk onder 
anderen aan de predatoren en hazenpest.
Dejagers beheren de jacht en zorgen voor een goede instandhouding van het wild.
Wij als jagers houden dagelijks het wild in ons gebied in de gaten en tellen jaarlijks voor de FBE de
wildstand in ons gebied.
Waar duidelijk te zien is dat de stand van de haas gelukkig gelijk blijft.
In ons gebied zitten veel fruittelers.
Als wij geen hazen meer mogen bejagen komen deze fruittelers in de problemen
Hierbij vraag ik u, goed na te denken over de uitspraak dat de hazen  en konijnen niet meer  bejaagd 
mogen worden.

Hoogachtend, Gert van Dijk


